

26-28 AUG. 2025 | EGYPTIAN INTERNATIONAL EXHIBITION CENTER NDT - WELDING - ASSET INTEGRITY EXHIBITION & CONFERENCE المعرض الدولي للتفتيش والفحص الهندمي وتقنيات اللحام وتكامل الأصول والمعدات.

EXHIBITOR INFORMATION:	بيانات العميل/ العارض:		
Company Name:	اسم الشركة:		
Address:	العنوان:		
Contact Person:	عثل الشركة:		
Title: الوظيفة:	الموقع الإلكتروني:		
الإيميل: E-mail:	Tel.: الهاتف:		
STAND / SPACE INFORMATION:	بيانات الجناح / المساحة:		
Stand #: : : رقم الجناح:	عدد العارضين:		
Area: : الساحة	Stand Type.: : نوع الجناح		
Total Cost: التكلفة:			
Note: Reservation Expire within 30 days without Down Payment.	تأكيد الحجز: تنتهي صلاحية الحجز خلال ٣٠ يوما دون دفع مبلغ الحجز.		
TERMS & CONDITIONS:	البنود والاحكام:		
Payment: 100% with contract.	الدفع: ۱۰ ۰٪ مع العقد.		
Company's Booth/Stand: Each exhibitor must specify the number of the booth it needs to book. The organizer will do effort not to change the location of the booth, and the	تحديد المكان الخاص بالشركة: على كل شركة عارضة تحديد رقم الجناح التي ترغب في تأجيره، وستبذل الشركة المنظمة أقصى جهدها في عدم تغيير مكان الجناح وللمنظم الحق في أعادة رسم خريطة المعرض.		
organizer has the right to redraw the exhibition map/layout. The organizing company has the right to change the date or location of the exhibition of the event if extreme necessity (Out of the company's control).	مكان وميعاد المعرض : من حق الشركة المنظمة تغيير ميعاد أو مكان المعرض في حالة الضرورة القصوى [.] الأحداث الخارجة عن نطاق سيطرة الشركة .		
Obligations of the organizer: - Booth access 2 days before official opening for unfurnished & 1 day for furnished. - Cleaning & 24-hour security inside the hall	التزامات الشركة المنظمة: - تسليم الجناح الخاص بالشركة العارضة لمدة ٢ أيام قبل بدء المعرض للأجنحة غير المجهزة و١ يوم للمجهزة. - نظافة صالة العرض وتوفير الأمن داخل القاعة على مدار 24 ساعة.		
Obligations of the Exhibitor: For Booth special decoration, Exhibitor must pay attention to the booth cleaning. For additional services must send an email or call, 21 days before expo. Each exhibitor will be notified of the prices of additional services and all data regarding the opening ceremony, daily working hours, handover time. For any losses caused by the exhibitor or anyone belonging to him in the hall or in the other booths, the exhibitor will be responsible for the damages cost. Submit the company's data, which will included in the exhibition catalog not later than one month before the expo. The data includes company name, responsible director, company activity, phone and fax, email, and website. Obligations of the responsible staff on the wing: Forbidden noise or cassette or TV inside without approval from organizer.	التزامات الشركة العارضة: - على الشركات المتفذة الديكور الخاص الاهتمام بالجناح والنظافة. - على الشركات المتفذة الديكور الخاص الاهتمام بالجناح والنظافة. - على كل عارض يرغب في أي خدمات إضافية خاصة بالجناح الخاص به، القيام بإرسال ايميل او الاتصال قبل المعرض بـ 21 يوم. - سيتم إخطار كل عارض بأسعار الخدمات الإضافية وكل البيانات الأساسية الخاصة بوقت حفل الافتتاح ، ساعات العمل اليومية، موعد إخلاء الجناح وتسليمه. - أي خسائر يحدثها العارض أو من ينتمي إليه في القاعة أو في الأجنحة الأخرى يكون العارض مسؤول منفرداً على الأضراو والتيات الخاصة بالشركة والتي سوف يتضمنها كتالوج المعرض قبل شهر من يوم الافتتاح للمعرض وتتضمن البيانات: اسم الشركة، المدير المسؤول، نشاط الشركة، تليفون وفاكس، بريد إلكتروني، الموقع على الجنزنت.		

- Commitment to the rented space and not creating any extension outside.
- It is forbidden to distribute any advertising outside the booth or entry door/gates.
- Presence of at least one employee at the booth during exhibition's working hours.
- Be present on the opening day at eight in the morning.
- It is prohibited to bring any goods through the main door of the halls.
- Adherence to timing of evacuating the hall in the evening.

These terms shall be in both parties from the date thereof, contract in two copies.

<u>Organizer</u>	Exhibitor
Name:	Name:
Signature:	Signature:
Stamp:	Stamp:

- إ**مات الموطعين المسئولين على الجناح:** ممنوع إحداث أي ضوضاء أو تشغيل أجهزة كاسيت أو تليفزيون داخل الجناح بدون الموافقة من إدارة المعرض.
 الالتزام بالمساحة المستأجرة وعدم إحداث أي بروزات خارج المساحة.
 لا يجموز توزيع أي وسائل دعائية خارج الجناح أو عند باب الدخول.
 تواجد موظف على الأقل طوال ساعات عمل المعرض التواجد يوم الافتتاح الساعة الثامنة صباحاً يمنع إدخال أي بضاعة من الباب الرئيسي للقاعات الالتزام التام بتوقيت إخلاء القاعة مساء

تكون هذه الشروط ملزمة للطرفين من تاريخه ويحرر العقد في نسختين.

<u>عن الشركة العارضة :</u>	<u>عن الشركة المنظمة :</u>	
لاسم:	الاسم:	
ختم الشركة :	ختم الشركة:	
التاريخ:	التاريخ:	



PRICES & SPONSORSHIP

2025

BOOTH / SPACE PRICE

STANDARD SHELL SCHEME

350 USD

PER M²

SHELL SCHEME PACKAGE INCLUDES

- White shell scheme walls.
- 2x Chairs
- 1x Table
- Carpet Flooring
- Spotlight (Depends on sqm).
- 220 V Power socket.
- Company name and stand number.
- 2 exhibitor badges.
- Access to VIP Lounge & conference.



FLOOR SPACE ONLY

325 USD

PER M²

RAW/FLOOR SPACE ONLY

Basic booking of empty floor space includes.

Exhibition space

Note: (floor space only are not included shell scheme, furniture, carpet, and other furnishings)

- Build-up access for stands larger than +20 sqm.
- 2 exhibitor badges every 9 sqm. of space.
- Access to VIP Lounge & conference.

SPACE ONLY

SPONSORSHIP CATEGORIES

SPONSORSHIP	PRINCIPLE Sponsor	DIAMOND SPONSOR	GOLD Sponsor	SILVER SPONSOR
Cost for Space.	1 SPONSOR	4 SPONSORS	6 SPONSORS	Multiple SPONSORS
Space (M ²) Exhibition Space	Min. 100 M ²	Min. 64 M ²	Min. 48 M ²	Min. 35 M ²
Sponsorship Item Mandatory	1 Sponsorship Item Selection	Per Request	Per Request	Per Request



HALL ENTRANCE ARCHE

The main entrances that lead into and out of the exhibition hall at EIEC can be branded with a company's logo and info.

Quantity: Opportunity: 2 Sponsors
PRICE: \$5,500 USD



HALL ENTRANCE FLAGS

Highly visible branding opportunity and have you company logo on up to 30 flags / per hall,

Quantity: 10 Opportunity: 10 Sponsors PRICE: \$5,500 USD



ID BADGE

Company logo printed on over 10,000 badges used by exhibitors and visitors over the 3 days of the exhibition.

Quantity: +5,000 Opportunity: 1 Sponsor PRICE: \$3,500 USD



ID HOLDER

Company logo printed on over 15,000 badges Holder used by exhibitors and visitors over the 3 days of the exhibition.

PRICE: \$ 3,500 USD



OUTDOOR GLASS

Highly visible branding opportunity and have your company 6 / per hall, strategically positioned outside. (7X7 M) $\,$

PRICE: \$5,500 USD



NOTEBOOK COVER

Company logo printed on over 5,000 NB A5 size used by exhibitors and visitors with bag and Inspection magazine distribution.

PRICE: \$4,500 USD



VISITORS BAG

Exhibition visitor bags, the sponsor of this opportunity may have its logo displayed on the bags and distribution unit.

+2,000 Quantity: Opportunity: 2 Sponsors PRICE: \$ 10,500 USD



VIP LOUNGE / BRANDING

A designated area with your branding and designed, staffed with a professional photographer. Attendees are offered a professional headshot. Min. 100 M²

Opportunity: 1 Sponsor

PRICE: \$ 15,500 USD